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「旗」遇•善事 Meet the SRACP Flag! Meet us!
     社會上有許多弱勢社群仍在生活邊緣中掙扎，亟待關懷與援助。香港善
導會自1957年成立以來，積極拓展多元服務，以回應弱勢社群需要，包括
更生人士、精神復元人士、少數族裔、弱勢青年等。去年，本會服務約15
萬人，我們將繼續為締造一個包容而安全的社會作出貢獻。

                                  今年本會的限量版金旗以「甦Funny」遊戲呈現，                                                                          
                                  卡中隱藏了5個指定圖案，考考大家的眼力和觀察力，
寓意大眾如「用心看」，我們的服務使用者也是寶藏，有無限可能。又好
玩又有意義，我們誠邀您支持認購，為弱勢社群帶來希望及改變！

Established in 1957, The Society of Rehabilitation and Crime Prevention, 
Hong Kong (SRACP), is committed to developing diversified services,  in 
response to the needs of vulnerable groups including ex-offenders, persons in 
recovery, ethnic minorities, disadvantaged youths etc., Around 150,000 
people have been benefited from our services last year while we will continue 
dedicating to developing an inclusive and safe society.
With the approval of Social Welfare Department, SRACP is going to hold a 
territory-wide Flag Day on 5 September 2020 (Saturday). We target to raise 
HK$1.5 million for supporting the development of disadvantaged groups and 
crime prevention education services.
This year, SRACP presents a new set of limited-edition Gold Flag with the 
game “So Funny”. There are 5 hidden designated patterns in each card, your 
seek and find skills will be challenged. This treasure hunting game implies 
that by “look and see”, you will find our service users are the asset of the 
society. We cordially invite your participation and support. 

     承蒙  社會福利署的批准，本會將於
2020年9月5日(星期六)舉行全港賣旗日籌款活動。
                   本年度我們希望籌得港幣150萬元，支援弱勢 

社群及預防犯罪教育服務。

捐款表格 Donation

義工報名 Volunteers Registration

聯絡通訊資料 Contact Information

捐款港幣100元或以上可憑收據申請免稅
Donation of HK$100 or above are tax 

deductible with  a receipt

請沿虛線對摺，並存入支票 / 存款單據，然後用膠紙封口
Attach cheque / bank-in slip and fold along dotted lines, then seal with tapes

本人/機構願意參與香港善導會5.9.2020(星期六)的全港賣旗日籌款活動。
I / We would like to join as Volunteer(s) for SRACP’s Flag Day on 5   September 2020 (Sat).

電子捐款方法

劃線支票__________ 元 (抬頭請填寫「香港善導會」並連同此表格寄交本會)
Crossed Cheque for HK$ __________ (Cheque payable to ‘SRACP’ and return 
with this form by post to us)

直接存款港幣__________ 元 (請將存款單或自動櫃員機單據連同此表格寄交本會)
Bank in HK$ __________ (Mailing this form with bank-in slip or ATM slip to SRACP)
香港上海匯豐銀行 HSBC Account no.: 801-506288-292

請寄回正本收據 Please send me/ us an official receipt
收據抬頭 Receipt Recipient Name：(_______________________________)

為幫助節省行政開支及支持環保，本人/機構無需收據
To help save administrative costs, I / we do not need any receipt.

請選擇以下適用者 Please tick the appropriate box:

本人/機構樂意支持「香港善導會全港賣旗日」
I / We would like to support SRACP Flag Day

(https://sracp.org.hk/flagday2020)
網上報名 Online Registration

姓名 / 機構名稱 Name: 

聯絡人 Contact person: 

地址 Add:

電話 Tel:                                              傳真 Fax:

電郵 Email: 

Online Donation PayMe

Or
或#請註明賣旗日2020 

   Please remark Flag Day 2020

想知道「甦 Funny」答案及賣旗活動最新消息
請密切留意本會Facebook！
Answer of the game flags and latest flag day information
will be announced on our Facebook!  香 港 善 導 會 / SRACP

th


